
Bij het QEEG bleek hij ook een onrijp en gevoelig brein te hebben. We zijn begonnen met 

neurofeedback. School stelde zich meteen op het standpunt dat het onder schooltijd kon want 

het zou hem helpen. Dat was geweldig. Zo konden we de dag starten met de training, twee 

keer per week en dan naar school. Vooral de concentratie werd beter en dat zie je meteen 

terug in de resultaten: als je rust neemt om je werk te maken, maak je het ook beter en door 

de succesjes die dan geboekt worden blijf je dit doen. Helemaal goed dus. De AVI scores 

schoten omhoog en de lol in lezen is terug. Grote winst is dat. 

Inmiddels zit onze zoon in groep 8. We zijn nog een keertje terug geweest voor een paar 

sessies. Dat heeft hem weer een 'boost' gegeven. Daarnaast gebruiken we thuis met enige 

regelmaat Audio Visual Entrainment (AVE) om ontspannen aandacht nog een beetje extra te 

trainen en dat is een mooi natraject. Na de positieve ervaringen met onze jongste, heeft onze 

oudste in VWO 5 ook nog een neurofeedback traject gevolgd. Voor hem leverde dat vooral 

betere concentratie op en daarmee beter verwerken van met name talige lesstof. Een 

waardevolle behandelvorm voor allebei". 

 


